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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA  DE L’AJUNTAMENT PLE DE 

DIA 22 DE FEBRER DE 2016 

 

 

DATA........: 22 de febrer de 2016 

 

CARÀCTER....: extraordinària  

 

COMENÇA.....: A les 12.30 hores. 

 

ACABA.......: A les 12.45 hores. 

 

LLOC........: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS..: 

 

President:  Martí Àngel Torres Valls   

 

Tinents de Batle: 

  Joan Monjo Estelrich 

  Eugenio Garrido Vivas 

  Juan Quetglas Gayà 

  Maria Magdalena Marimón Mas 

  José Gayá Aloy 

   

Regidors:  

Maciana Alomar Bauzá  

Juana Ana Llull Molinas 

  Antoni Reus Darder 

  Beatriz Gamundí Molina 

  Francisco Bergas Pastor 

  Martí Joan Fornes Cerdó 

  Àngela Perelló Matas 

  Bernat Amengual Mulet 

  Nofre Plomer Marimón 

  Jaime Malbertí Mandilego 

 

No hi assisteix:  Rocio Romero Galera 

 

 

Actua com a secretari: Jaime Perelló Marcé, secretari de la corporació. 

 

A la Vila de Santa Margalida, el dia 22 de febrer de dos mil setze, quan són les 12:30 hores, es 

reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial els regidors a dalt anotats, a fi de dur a terme 

una sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència del batle, Sr. Martí Àngel Torres 

Valls i assistits per la interventora, Sra. Margarida Quetglas Ferragut i pel secretari de la corporació, el 

Sr. Jaime Perelló Marcé, que dóna fe de l’acte. 

 

Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. batle 

declara oberta la sessió i es passa a debatre el punt de l’ordre del dia següent: 
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ORDRE DEL DIA 

 

1.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES 

ADMINISTRATIVES PARTICULARS, PLEC DE PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES I ESTUDI 

ECONÒMIC PER A LA CONTRACTACIÓ PER CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA DEL 

SERVEI PÚBLIC MUNICIPAL DE RECOLLIDA I TRANSPORT DE FEMS MUNICIPAL, 

GESTIÓ INTEGRAL DELS PARCS VERDS DEL MUNICIPI I NETEJA VIÀRIA DEL 

TERME MUNICIPAL DE SANTA MARGALIDA. 

 

Es presenta la proposta de Batlia de dia 11 de febrer de 2016, la qual va ser informada favorablement 

en la sessió extraordinària de la Comissió Informativa de dia 17 de febrer de 2016, la qual diu: 

 

“Atesa la necessitat de procedir a la contractació de la concessió administrativa del servei 

públic municipal de recollida i transport de fems, gestió integral de parcs verds del municipi i neteja 

viària, del terme municipal de Santa Margalida. 

 

Vist l’estudi econòmic, els plecs de clàusules administratives i prescripcions tècniques que han 

de regir la contractació per tal de dur a terme del servei públic municipal de recollida i transport de 

fems, gestió integral de parcs verds del municipi i neteja viària, del terme municipal de Santa 

Margalida, i vist l’informe d’Intervenció i Secretaria, aquesta batlia  proposa al Ple de l’Ajuntament 

l’adopció dels següents:  

 

ACORDS 

 

Primer.- Aprovar l’expedient de contractació, l’estudi econòmic, el Plec de Clàusules 

administratives i plecs de prescripcions tècniques que han de regir l’adjudicació, mitjançant 

procediment obert, amb diversos criteris d’adjudicació, del contracte de la concessió administrativa del 

servei públic municipal de recollida i transport de fems, gestió integral de parcs verds del municipi i 

neteja viària, del terme municipal de Santa Margalida. 

 

Segon.- Autoritzar la despesa corresponent a l’anualitat 2016 i aplicar-la amb càrrec les 

aplicacions pressupostàries 1621.22700 treballs altres empreses recollida fems, 163.22700 neteja 

viaria Can Picafort, 163.22710 Neteja viaria Son Serra, 163.22799 neteja viaria Santa Margalida, del 

vigent pressupost municipal. 

 

Aprovar la despesa plurianual i comprometre en el pressupost dels anys 2016-2024 els imports que es 

desprenen de dita plurianualitat  

 

Tercer.- Sotmetre a informació pública els Plecs de condicions, per un termini de 15 dies 

naturals per tal de poder presentar reclamacions, i convocar simultàniament la licitació. 

 

Quart.-Disposar l’obertura del procediment d’adjudicació i publicar l’anunci de convocatòria 

de licitació del contracte al BOIB i al tauler d’anuncis municipal, concedint fins a les 14:00 hores del 

20è dia natural, a partir del següent al de la publicació de l’anunci de licitació al BOIB.  

 

Cinquè.- Que es continuïn i compleixin els tràmits preceptius fins a l’adjudicació del referit 

contracte.” 
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INTERVENCIONS 

 

El Sr. batle intervé afirmant que es troben amb un dels contractes  més importants de la legislatura, 

almanco de més llarga durada. El contracte que tenen actualment es va realitzar l’any 2006, és a dir 

que n’han passat deu anys, que han estat deu anys de molta d‘evolució i de canvi de normativa sobre 

residus, tant de naturalesa autonòmica com estatal. El nou contracte ja està adaptat a la normativa 

vigent i inclou l’evolució anual en la generació de residus a 8-10 anys vista. 

 

De forma general i resumida, la comparativa en les prestacions del contracte actual amb el nou 

contracte, és la següent. Actualment tenim dos contractes,  un de gestió de residus i un de neteja viària. 

El de gestió de residus inclou la recollida de rebuig (fems) de tot el municipi, la recollida porta a porta 

de La Vila, la recollida domiciliària de trastos i restes de poda, i la gestió del parc verd de Can 

Picafort. El de neteja viària inclou la neteja dels carrers de Can Picafort, el manteniment de papereres 

i, amb un contracte afegit, la neteja dels carrers de Son Serra de Marina. 

El nou contracte inclou la gestió de residus i neteja viària, tot integrat en un sol plec; inclou la neteja 

viària integral de  tot el municipi, amb millors prestacions que les que tenim actualment;  i inclou, a 

més del que ja teníem, el servei de recollida selectiva de residus (que fins ara la feia el Consell de 

Mallorca) i la gestió del parc verd de La Vila. Un aspecte important és la introducció progressiva de la 

fracció orgànica en la recollida selectiva. 

El Sr. batle indica que s’han preparats uns plecs bastant participatius i transparents, que primer es 

varen presentar a la junta de portaveus, que després es reuniren amb les empreses possiblement 

interessades del col·lectiu, que varen fer diferents aportacions, i que després es va realitzar la comissió 

informativa. Així mateix descriu quin serà el procediment administratiu posterior. 

 

El regidor Antoni Reus (SUMA) pren la paraula. En principi, diu, que en principi els sembla bé 

d’introduir el tema d’avaluació i penalització i foment de recollida selectiva. Afirma que, en això, els 

plecs són ambiciosos, que creuen que està molt bé la introducció de l’orgànica, que creuen que el 

sistema de bonificacions és també positiu, i que fomentarà el reciclatge. Afirma també que s’han 

corregit aspectes que es varen posar de manifest a la Comissió Informativa, com pot ser els camions o 

la concreció de la superfície que s’havia d’agafar com a referència. No obstant, diu, hi ha un tema que 

no estan d’acord, que als plecs si hi ha d’haver risc, i una de les coses que té més pes, d’acord amb els 

canvis que es varen indicar en la comissió informativa, és l’organització de servei, considera que s’ha 

de donar la màxima informació d’així com està organitzat el servei, perquè sinó qui té més informació 

sobre els problemes que hi ha i coneix més el servei és l’empresa que hi ha actualment, arribant a 

l’extrem que es demana a l’empresa una proposta sobre la recollida de fulles, tot indicant la freqüència 

i a quins llocs s’ha d’efectuar aqueixa operació. El Sr. Reus indica que és difícil que una empresa que 

ve de defora sàpiga quins llocs i presenti propostes que siguin coherents. Afirma que això també és un 

risc i que les empreses que es presenten no preparin bé aqueix tema i no duguin bé el servei. També en 

relació a la campanya informativa, es lleven punts del criteri i s’afegeixen als criteris subjectius per 

afegir al tema de l’organització del servei. En conclusió, afirma que tot i que són uns plecs que poden 

ser interessants, i que tenen moltes de coses positives, per mor d’així com està plantejat el tema de la 

selecció i de la informació que es dóna a l’empresa que puguin participar no donaran suport al punt. 

 

Pren la paraula el regidor Joan Monjo (Convergència). Qualifica d’anècdota el tema de “les fulles”; 

afirma que l’equip de govern quasi no ha intervengut en així com han plantejat els plecs els tècnics, i 

que ell  no s’ha llegit moltes de coses. Així mateix manifesta la confiança que tenen els tècnics que 

han intervengut en l’elaboració, i que poden passar temes com els de les fulles, que considera que són 

una anècdota i als quals no els dóna més importància. Afirma que el que no és una anècdota és una 

cosa que els agradaria que quedàs clar, que ells parlen amb tothom, que parlen amb els partits polítics, 
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allà on se n’ha de parlar, a les comissions informatives; que també es va parlar amb les empreses, i 

afirma que el Sr. batle ja ha fer referència a la transparència total amb què s’ha duit aqueix tema, de 

manera que fa devers quinze dies o tres setmanes que saben els plecs de condicions cap aquí on aniran 

enfocats, que han intervengut en l’elaboració fent millores i aportant comentaris que o bé s’han tengut 

en compte o bé no, cosa que ell no sap. El Sr. Monjo afirma que aquest és un tema clar, que hi ha 

hagut transparència total, i que s’ha intentat consensuar, però que la manera que té Suma de 

consensuar sempre l’ha vista igual; que si fan el que diuen ells, consensuen; si resulta que en tots els 

punts que si no es fa el que vol Suma, ja no consensuen. El Sr. Monjo afirma que això no és així;  que 

Suma ha aportat tota una sèrie de coses, que l’equip de govern ha tengut en compte o no, i que després 

consensuen un sistema final. El Sr. Monjo afirma que consensuaran amb tots els partits el màxim 

possible, però que si no es fa el que Suma diu ja no els va bé, i que això no pot ser, perquè la 

representació de Suma és de cinc damunt desset. 

  

 

Sotmès a votació el punt, obté: a favor PP i Convergència (8); abstencions CPU (3); en contra SUMA 

(5), amb la qual cosa és aprovat. 

 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, quan són les 12.45 hores, de la qual cosa, 

com a secretari, don fe. 

 

Amb el vist i plau, 

El batle          El secretari 

 

 

Martí Àngel Torres Valls      Jaime Perelló Marcé 

Qui ordena el compliment dels acords adoptats. 

 


